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Kulturelt innslag 
 
Merknader:  
Ivar Rostad (KL) fremmet forslag om å behandle sak 95/20, 96/20 og 97/20 før sak 92/20. 
Marthe Småvik (FrP) ønsket klarhet i hvordan ordfører har tenkt å legge opp votering under sak 
92/20 Budsjett 2021 og Økonomi- og handlingsplan 2022-2024.  
 
 
Interpellasjon 
- Indre Fosen Pensjonistparti v/ Cheneso Moumakwa: Styringsmodellen Indre Fosen kommune 
 
Orienteringssak 
- Helseplattformen v/ Tor Erling Evjen, prosjektleder for kommunene i Midt-Norge og Kristina 
Gjerde, Helseplattformen. 
Lenke til presentasjon finner du her. 
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FO 12/20 Interpellasjon- Styringsmodellen Indre Fosen kommune 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 10.12.2020  
 
Svar på interpellasjon fra Cheneso Moumakwa, Pensjonistparti. 
 
Svar på spørsmål 1: 

Interpellasjonen løfter opp til dels omfattende og prinsipielle spørsmål. Interpellanten løfter fram 
problemstillinger som omhandler politisk organisering, delegering, saksforereding, 
saksbehandling og politiske godtgjørelser. Vi har flere lover og regelverk som regulerer 
tematikken som blir reist. Viktigst er kommuneloven, etterfulgt av delegasjonsreglement for 
Indre Fosen, reglement for saksbehandling i politiske organer i Indre Fosen kommune og 
reglement for godtgjøring og utgiftsdekning for folkevalgte. De respektive reglement har som 
formål å sette retningslinjene for politisk arbeid i Indre Fosen kommune og revideres som 
hovedregel minimum hver valgperiode. 

Delegasjonsreglementet ble vedtatt av kommunestyret 5. november 2019, og i 
delegasjonsreglementets punkt 1.1 «Målsetting» står det som følger: 

«Kommuneloven og lovgivingen for øvrig gir adgang til en omfattende delegasjon av myndighet 
fra kommunestyret til formannskap, utvalg, styrer, komiteer, ordfører og rådmann. Målsettingen 
med delegasjonsreglementet er at:  

• det skal gi en klar oppgavefordeling mellom politisk og administrativt nivå  

• det skal gi en klar oppgavefordeling mellom de ulike politiske nivåene  

• arbeidet skal være effektivt og rasjonelt med hensyn på beslutningstaking  

• klargjøringen av politisk og administrativt nivå skal føre til effektive og rasjonelle beslutninger 
som gir kommunens innbyggere gode tjenester og høyt servicenivå» 

Indre Fosen kommune sitt regelverk for saksbehandling sier videre at «Ordføreren har ansvaret 
for hvilke saker som skal stå på sakslisten i kommunestyre og formannskap. I andre utvalg har 
lederen et tilsvarende ansvar.» 

Saker kommunestyret har til behandling som tidligere er behandlet i utvalg vil legges fram med 
utvalgets forslag til innstilling. En realitetsbehandling i et av de respektive utvalgene vil dermed 
endre innstillingen til kommunestyret. På samme måte vil saker som er behandlet i 
formannskap legges fram for kommunestyret med formannskapets forslag til vedtak. I tilfeller 



hvor saker er behandlet i både utvalg og formannskap, er det formannskapets innstilling som 
blir lagt til grunn i kommunestyrets saksbehandling. 

Det er likevel ikke til å unngå at dagens praktisering i noen tilfeller kan skape forvirring. For 
eksempel under budsjettbehandlingen. Utvalgene kan vedta endringsforslag i sin behandling av 
budsjett, men formannskapet velger å ikke realitetsbehandle forslagene fra utvalgene. Da vil 
budsjett og økonomi- og handlingsplan legges fram for kommunestyret uten at utvalgene sine 
forslag er en del av innstillingen. Utvalgenes forslag vil da følge protokollen, men må i realiteten 
fremmes på nytt i kommunestyrets realitetsbehandling av samme sak. 

Forbedring av rutiner mener jeg bør skje gjennom bevisstgjøring og revidering av regelverk. 
Kommunens delegasjonsreglement og reglement for godtgjøring og utgiftsdekning folkevalgte 
er behandlet denne valgperioden, og reglement for saksbehandling vil revideres i løpet av 
våren 2021. Politisk organisering vil komme som sak senere i valgperioden. 

Svar på spørsmål 2: 

Innkalling og saksliste sendes som regel ut 7 dager før møtet, og med stor saksmengde kan 
det være krevende å forberede seg godt nok. Gode saksframlegg med gode vurderinger og 
konklusjoner er derfor en viktig del av beslutningsgrunnlaget. Utvalgsmedlemmene får 
godtgjøring for tapt arbeidsfortjeneste i tillegg til møtegodtgjørelse. Utvalgsledere får i tillegg en 
årlig godtgjøring, som for 2020 utgjør ca 26.700 kr. Kommunestyret har i sin behandling vedtatt 
at dette er en rimelig kompensasjon. Kommunestyret har også vedtatt at politiske godtgjøringer 
fra og med neste år skal reduseres med 10 %. 

Svar på spørsmål 3: 

Revidering av reglementet «Regler for saksbehandling» vil komme som sak i kommunestyret i 
løpet av våren 2021. 

Svar på spørsmål 4: 

Kommunestyret har i denne valgperioden behandlet «Reglement for godtgjøring og 
utgiftsdekning for folkevalgte», og senest nå i høst vedtatt at politiske godtgjøringer skal 
reduseres. Jeg ser det ikke som naturlig at saken igjen skal løftes fram for ny politisk 
behandling. 

 
 
 

PS 85/20 Ompostering av investering til drift 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 10.12.2020  
 
Behandling: 
Formannskapets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
1.Kommunen omposterer investeringene i vedlegget fra investering til drift. 
2.Omposteringer på totalt kr 6 553 236 tas fra disposisjonsfondet 25600851 
Rentereguleringsfond 
 
 
 
 



PS 86/20 Godkjenning av plan for sikringstiltak mot kvikkleireskred Sandmo 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 10.12.2020  
 
Behandling: 
Formannskapets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Endelig vedtak: 
NVE har utarbeidet planen 20394 Sikringstiltak mot kvikkleireskred i sone 944 Sandmo – trinn 
1 i Indre Fosen kommune, datert 03.07.2020. For denne planen fatter Indre Fosen kommune 
følgende vedtak: 

1. Det opprettes et nytt prosjekt Sandmo sikringsarbeider. Kommunens samlede 
kostnader med tiltaket inkl. distriktsandelen, til sammen 385.500 kr inkl. mva, 
finansieres ved låneopptak. 
 

2. Kommunen forplikter seg til å betale en distriktsandel etter fakturering fra NVE. 
Distriktsandelen skal dekke 10 % av faktisk medgåtte utgifter basert på NVEs 
anleggsregnskap, herunder prisstigning i vente- og anleggstiden. Ifølge 
kostnadsoverslaget vil distriktsandelen utgjøre ca. 300.000 kr. Distriktsandelen kan 
kreves innbetalt forskuddsvis. Distriktsandelen behandles som avgiftspliktig omsetning. 
Dersom kostnadsoverslaget øker med mer enn prisstigning i vente- og anleggsperioden 
vil kommunen gis anledning til å behandle vedtaket om distriktsandel på nytt før 
oppstarten. Kommunen tar selv ansvaret for å videreføre det økonomiske ansvaret for 
hele eller deler av distriktsandelen til grunneiere som har nytte av tiltaket, dersom 
kommunen ønsker det. 
 

3. Kommunen har ansvaret for driften av anlegget. Dette ansvaret medfører at kommunen 
må utføre og dekke kostnader til nødvendig ettersyn, drift og ev. skjøtsel av anlegget. 
 

4. Kommunen forplikter seg til å føre tilsyn med anlegget. Tilsynsansvaret og oppgavene 
som dette innebærer følger av Forskrift av 17. juni 2005 nr. 655 om kommunalt tilsyn 
med anlegg for sikring mot flom, erosjon og skred og anlegg for å bedre 
vassdragsmiljøet. 
 

5. Kommunen forplikter seg til å være tiltakshaver for tiltaket. 
 

6. Kommunen forplikter seg til å påse at tiltaket er avklart i forhold til bestemmelsene i 
plan- og bygningsloven og forskrifter, arealplanbestemmelser og vedtak som er fattet 
med hjemmel i loven. 

7. Kommunen forplikter seg til å innhente avtaler med berørte grunneiere om adkomst og 
bruk av nødvendige arealer under utførelse og ved ev. senere vedlikehold, og sende 
nabovarsel ved byggesøknad. Kommunen forplikter seg videre til å skaffe opplysninger 
om vann- og avløpsledninger, brønner, kabler og andre private og offentlige anlegg som 
kan bli berørt av planen, og opplyse om andre forhold som kan være av betydning for 
gjennomføring av tiltaket. 
 

8. Kommunen gir NVE fullmakt til å undertegne dokumenter og avtaler for gjennomføring 
av tiltaket. Kommunen aksepterer at det foretas mindre endringer av tiltaket når dette er 
nødvendig eller ønskelig av hensyn til sikkerhet, miljø eller andre interesser. 

 
9.  Arealutvalget ber om at NVE også vurderer grunnundersøkelser langs Djupdalsveien 

for å kartlegge eventuelle kvikkleiresoner og deres mulige utløpsområder. 



 
Kommunevedtaket signeres av kommunedirektøren og returneres til NVE. 
 
 
 
 
 

PS 87/20 Budsjettkorrigering november 2020 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 10.12.2020  
 
Behandling: 
 
Kurt Myrabakk (FrP) fremmet forslag om å utsette behandling av saken til etter 
behandling av sak 89/20. 
 
Utsettelsesforslaget falt med 13 mot 24 stemmer. 
De som stemte for utsettelse: Raymond Balstad (SP), Morten Stefan Berg (SP), Kristoffer 
Moan (SP), Erling Pedersen (SP), Gunhild Røst (SP), Trine Pedersen (SP), Marthe Småvik 
(FRP), Kurt Myrabakk (FRP), Ivar Rostad (KL), Mona Foss (PP), Cheneso Moumakwa (PP), 
Harald Fagervold (PP), Rune Schei (H).  
 
Formannskapets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Endelig vedtak: 
Fremlagte forslag med tilleggspunkt til budsjettkorrigeringer vedtas.  
 
Tilleggspunkt: 
Kr 336 935,- overføres til KulturCompagniet og dekkes av økte inntekter i forbindelse med 
ekstra koronatilskudd fra staten. 
 
 
 

PS 88/20 Finansielle måltall for Indre Fosen kommune 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 10.12.2020  
 
Behandling: 
Formannskapets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Kommunestyret vedtar følgende finansielle måltall som Indre Fosen kommune skal styres etter 
(alle tall i prosent av brutto driftsinntekter):  
 

1. Resultatgrad 1 (netto driftsresultat) skal over tid være minimum 1,25 % og resultatgrad 
2 (netto driftsresultat før utbytte og finansgevinst) skal over tid være minimum -1 %  

2. Gjeldsgrad 1 (brutto gjeld) skal over tid være maksimum 160 % og gjeldsgrad 2 
(rentebærende gjeld) skal over tid være maksimum 90 %  

3. Buffergrad 1 (disposisjonsfondet) skal over tid være minimum 5 % og buffergrad 2 
(udisponert andel av disposisjonsfondet) skal over tid være minimum 3 %  

 
 
 
 



PS 89/20 KulturCompagniet Indre Fosen KF - budsjett 2021 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 10.12.2020  
 
Behandling: 
 
Kurt Myrabakk (FrP) fremmet følgende forslag: 
Linje 18800. Summen fra Indre Fosen kommune reduseres til 170 000,- Budsjettet tilpasses 
dette og fremmes på nytt. 
 
Linn Merethe B. Moan (SP) fremmet på vegne av Senterpartiet følgende forslag: 
1. Saken sendes tilbake til styret for ny behandling av budsjett 2021. Budsjett for 2021 
fremlegges som ny sak for kommunestyret 16. desember 2020.   

2. Styret skal jevnlig gjennom året avlegge driftsrapporter til kommunestyret, på lik linje som 
kommunens enheter. Dette så lenge kommunen er juridisk og økonomisk ansvarlig for 
foretaket. 

Forslag fra Kurt Myrabakk (FrP) falt med 4 mot 33 stemmer. 
De som stemte for Myrabakks forslag: Kurt Myrabakk (FRP), Marthe Småvik (FRP), Harald 
Fagervold (PP) og Jan Stølen (PP). 
 
 
Det ble votert punktvis over forslaget fra Senterpartiet 
 
Pkt.1 falt med 16 mot 21stemmer 
De som stemte for: Bjørnar Buhaug (SP), Arne Langmo (SP), Linn Merete B. Moan (SP), 
Raymond Balstad (SP), Morten Stefan Berg (SP), Kristoffer Moan (SP), Erling Pedersen (SP), 
Gunhild Røst (SP), Trine Pedersen (SP), Silje Forsell (SP), Marthe Småvik (FRP), Mona Foss 
(PP), Cheneso Moumakwa (PP), Harald Fagervold (PP), Jan Stølen (PP), Arvid P. Steen (H). 
 
Pkt. 2 falt med 17 mot 20 stemmer 
De som stemte for: Bjørnar Buhaug (SP), Arne Langmo (SP), Linn Merete B. Moan (SP), 
Raymond Balstad (SP), Morten Stefan Berg (SP), Kristoffer Moan (SP), Erling Pedersen (SP), 
Gunhild Røst (SP), Trine Pedersen (SP), Silje Forsell (SP), Marthe Småvik (FRP), Kurt 
Myrabakk (FRP), Mona Foss (PP), Cheneso Moumakwa (PP), Rune Schei (H), Gerd Sissel 
Nyborg (H), Arvid P. Steen (H). 
 
Styrets forslag til vedtak ble vedtatt med 23 mot 14 stemmer. 
De som stemte imot: Linn Merete B. Moan (SP), Raymond Balstad (SP), Morten Stefan Berg 
(SP), Kristoffer Moan (SP), Erling Pedersen (SP), Gunhild Røst (SP), Trine Pedersen (SP), 
Silje Forsell (SP), Marthe Småvik (FRP), Kurt Myrabakk (FRP), Mona Foss (PP), Cheneso 
Moumakwa (PP), Harald Fagervold (PP), Jan Stølen (PP) 
 
 
Endelig vedtak: 
Budsjett 2021, vedtatt av styret i KulturCompagniet Indre Fosen KF, vedtas som fremlagt.   
 
 
 

PS 90/20 Budsjett for kontrollutvalget 2021 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 10.12.2020  
 
Behandling: 
Kontrollutvalgets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 



 
Endelig vedtak: 
1. Kontrollutvalget anmoder om at kommunedirektøren innarbeider møtekostnader for 
kontrollutvalget i Indre Fosen kommune for virksomhetsåret 2021, innarbeides i politisk 
virksomhet. Fem medlemmer i 8 møter.  
2. Kommunestyret bevilger 30 000,- kr til opplæring og kurs for kontrollutvalget i 2021. 
 
 
 
 

PS 91/20 Innføring av eiendomsskatt på kraftverk, vindkraftverk og 
overføringslinjer 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 10.12.2020  
 
Behandling: 
 
Kurt Myrabakk (FRP) fremmet følgende forslag: 
Eiendomsskatt på kraftverk og overføringslinjer avvikles, og ca 1.200 000,- dekkes inn via 
driften. 
 
Sigurd Saue (SV) fremmet på vegne av SV og MDG forslag til nytt pkt. 2: 
Eiendomsskattesatsen settes til 4 promille (esktl. § 13). 
 
Votering: 
Kurt Myrabakks forslag falt med 3 mot 34 stemmer 
De som stemte for: Kurt Myrabakk (FRP), Marthe Småvik (FRP) og Erling Pedersen (SP) 
 
Forslaget fra formannskapet med SV og MDGs nye pkt. 2 ble vedtatt med 28 mot 9 
stemmer. 
De som stemte imot: Kristoffer Moan (SP), Erling Pedersen (SP), Gunhild Røst (SP), Trine 
Pedersen (SP), Silje Forsell (SP), Morten Stefan Berg (SP), Marthe Småvik (FRP), Kurt 
Myrabakk (FRP), Cheneso Moumakwa (PP). 
 
Endelig vedtak: 
1. I medhold av eiendomsskatteloven §§ 2 og 3 skal følgende utskrivningsalternativ benyttes 
for skatteåret 2021: Berre på kraftverk, vindkraftverk, kraftnettet og anlegg omfatta av 
særskattereglane for petroleum (jf. Eiendomsskatteloven §3 bokstav c.) 
2. Eiendomsskattesatsen settes til 4 promille (esktl. § 13).   
 
 
 
 

PS 92/20 Budsjett 2021 og Økonomi- og handlingsplan 2022-2024 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 10.12.2020  
 
Behandling: 
 
Kommunedirektøren foreslo følgende endringer i framlagte forslag til vedtak: 
 
Ny investering: 
 

INVESTERINGER 2021 - 2024 Budsjett  2020   Budsjett  2021   ØH-
plan  2022  

 ØH-
plan  2023  

 ØH-
plan  2024  



Nytt sak/arkivsystem           1 000 000       1 000 000      
 
Investeringer i rød skrift tas ut av investeringsbudsjettet: 
 
Kommuneplanens arealdel      1 600 000  1600000        
Prosessledelse Næringskraft og bolyst   800000  800000     

 
Kommunestyret aksepterte dette. 
 
Marthe Småvik (FRP) fremmet på vegne av FRP alternativt forslag til handlings- og 
økonomiplan 2022 – 2024 og budsjett for 2021. 
Lenke til forslaget  
 
Verbale forslag fra Fremskrittspartiet 

Kommunestyret ber om at kommunedirektøren søker til kunnskapsdepartementet om å innføre 
et prøveprosjekt med valgfritt sidemål i Indre Fosen Kommune. 

Kommunestyret påpeker at fritt skolevalg i Indre Fosen Kommune videreføres. 

Kommunestyret ber om at det innføres en forsøksordning med anonym retting av prøver på 
minimum to skoler i Indre Fosen kommune. 

Kommunestyret ber om at elever i Indre Fosen hvert år får tilbud om å sende inn en anonym 
evaluering av læreren sin. 

Kommunestyret ber kommunedirektøren legge frem en sak som redegjør for hvordan en 
endring i tilsettingsvilkår kan gjennomføres, slik at ledere i Indre Fosen kommune blir tilsatt på 
åremål. 

Kommunestyret ber kommunedirektøren legge frem en sak som viser hvordan kommunen 
arbeider for å hindre vold mot ansatte i skolen, samt forslag til tiltak for å styrke dette arbeidet. 

Kommunestyret kan ikke akseptere at Stadsbygd skole skyves ut i tid, og ber 
kommunedirektøren legge frem en sak som beskriver hvordan dette prosjektet kan påstartes 
og ferdigstilles i perioden. 

Kommunestyret ber administrasjonen vurdere et prøveprosjekt under bygging av ny skole på 
Stadsbygd skole, der elevene får velge om de vil gå på Åsly eller Vanvikan når barneskolen 
bygges. Et viktig kriterium er at elevene selv får være med å bestemme om de vil fortsette sin 
skolegang på den skolen de har gått på i byggeprosessen eller om de ønsker å ta i bruk 
paviljongen når barnetrinnet flytter inn i ny skole.  

Kommunestyret ber administrasjonen undersøke mulighetene for å innføre «Ungdomslos» i 
Indre Fosen kommune, samt kostnader knyttet til et slikt tilbud. Det er mulig å søke på en 
tilskuddordning via Bufdir til dette tiltaket (jfr. Mail fra ungdomsrådet).  

Kommunestyret ber om at alle nye barnehageplasser som åpnes i Indre Fosen Kommune 
åpnes i privat regi. 

Kommunestyret ber om at administrasjonen legger til rette for at tilflyttere som ikke får søkt om 
barnehageplass til hovedopptak, får mulighet til å få plass midt i året. Det er en forutsetning for 
at vi skal få tilflyttere til kommunen vår, at vi har barnehageplass å tilby. Det opprettes en buffer 
for barnehagene som skal brukes til dette formålet.  

https://innsyn.fosendrift.no/Innsyn-IDF/RegistryEntry/ShowDocument?registryEntryId=91200&documentId=129540&sourceDatabase=INDREFOSEN


Kommunestyret ber om en sak som vurderer hvilke tjenesteområder som er aktuelle for 
innføring av fritt brukervalg, samt en redegjørelse for hvordan dette kan gjennomføres på de 
ulike områdene. 

Kommunestyret ber kommunedirektøren gjennomgå hvordan kommunen kan få større 
gevinstrealisering gjennom digitalisering av plan- og bygningstjenester. Kommunestyret ber om 
at tiltak iverksettes for å redusere gebyrene fra 2021. 

Kommunestyret ber administrasjonen undersøke mulighetene for å ta i bruk leiligheter ved 
Bergekra for avlastningsboliger som en løsning frem til nye boliger er bygd.  

Kommunestyret ber administrasjonen utrede et samarbeid med Unicare helsefort når det 
gjelder BPA, avlastningsboliger og andre helserelaterte områder.  

 
 
Fremskrittspartiets endringsforslag til avgiftshefte: 
Full døgnkost endres fra 265 kroner til 196 kroner. 
 
 
Knut Ola Vang (AP) fremmet på vegne av posisjonen (SP, AP, H, PP, KRF) følgende 
forslag: 
 
Inntekter/reduserte utgifter    
1: Eiendomsskatt på kraft økes med 2 promille                           1 100 000  
2: Salg av annen eiendom - innsparing drift     250 000  
3: Reduksjon overføring Kirken         250 000  
4: Salg av eiendom - Innsparing drift (Bidrag Leksvik IL kunstgress Trøa)  140 000  
5: Bruk av bevilget midler staten ang korona i 2021   5 000 000  
Sum             6 740 000  

  
  

Utgifter    
1: Økning skolebudsjettet     3 700 000  

 
2: BOA – Beholde plasser ved IF-jobb (034)    640 000  
3: BOA – Minske reduksjon på avlastning (046)   800 000  
4: Terapibadet i Rissa (025)        220 000  
5: Koordinator Bolyst   400 000  
6: Framnes Treffsted  - Tilbud beholdes (035)     250 000  

Sum                                                                                             6 010 000  
  

  
  Resultat  730 000  
  
 
 
 
Verbalforslag fra posisjonen: 

1. Administrasjonen legger frem en oversikt som beskriver utgifter og inntekter samt 
fordeler og ulemper ved å eie kommunehuset i Leksvik. 

2. Alle stillinger i administrasjonen vurderes ved naturlig avgang. 
3. Administrasjonen utreder mulig innsparing på kostnader knyttet til daglegevakttelefon. 
4. Administrasjonen igangsetter et arbeid med formål om harmonisering av eierskap og 

drift av idrettshaller, samfunnshus i kommunen. 
5. Administrasjonen går i dialog med styret i terapibadet. Mål er å redusere kommunalt 



bidrag ved å optimalisere drift, og se på muligheten for at småtrinnet på Åsly kan 
benytte badet til svømmeopplæring 

6. 500.000,- kr budsjettert til regionalt næringsfond gis under forutsetning av at 
formannskapet godkjenner bruk av midlene. 

7. Kommunestyret ber administrasjonen ta en gjennomgang av vedtatte, men ikke 
gjennomførte investeringer. Administrasjonen legger frem en oversikt over 
investeringer som kan avsluttes i kommunestyremøtet 04.02.21. 

 
Rune Schei (H) fremmet på vegne av Høyre og Pensjonistpartiet forslag til økonomi- og 
handlingsplan: 
Lenke til forslaget 
 
 
Sigurd Saue (SV) fremmet på vegne av SV og MDG følgende endringsforslag: 
 

◦ Skattesatsen for eiendomsskatt på kraftverk, vindkraftverk og overføringslinjer 
settes til 4 promille i 2021 (ref sak PS 91/20)  --> 1,1 millioner ekstra i 2021 

1. Det innføres eiendomsskatt på Næringseiendommer og kraftverk med skattesats 4 
promille fra 2022 (eiendomsskatt på landbruk, bolig og fritidseiendom beholdes som i 
kommunedirektørens forslag) --> minst 2,2 millioner ekstra fra 2022 

2. (forutsetter punkt 1 vedtatt) Det innføres grønt fond og næringsfond til støtte for lokalt 
næringsliv – med ramme tilsvarende skatteinntekter fra næringseiendom --> inndekning 
i eiendomsskatt på næring 

◦ Videreført eiendomsskatt på kraftverk bidrar blant annet til å dekke egenandel for 
omstillingsprosjektet, samt den framtidige stillingen som næringsutvikler i Indre 
Fosen kommune. 

3. Flytting av ungdomstrinnet ved Stadsbygd skole til Åsly høsten 2021. Ungdomstrinnet i 
Vanvikan vurderes når det er kapasitet ved Åsly --> 800.000 ekstra i 2021 og 2022 

4. Administrasjonen oppretter en ledende ingeniørstilling med kompetanse på 
byggteknikk, kvalitetssikring og prosjektledelse. Stillingen skal sikre 
kostnadsbesparende og gode byggeprosjekter for kommunen, både nybygg-, 
renoverings- og vedlikeholdsprosjekter --> inndekning ved reduserte kostnader til 
innleie av konsulenter. 

5. Igangsetting av reguleringsarbeid for bru over Stjørnfjorden forutsetter at Ørland 
kommune gjør tilsvarende. 

6. Redusere overføring til Kirken med 300.000 fra 2022 

7. Henstilling til Indre Fosen kirkelig fellesråd om å utrede strukturen for kirkebygg og 
gravplasser i kommunen innen behandling av økonomi- og handlingsplan våren 2022. 

 

Ekstra innsparinger drift med disse tiltakene: 

2021 1,9 millioner 

2022 3,3 millioner 
 

8. Ekstra innsparinger i drift overføres til skolene i Indre Fosen etter 
ressursfordelingsmodellen.  
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Det forventes en revidering av budsjett våren 2021 når utredning av oppvekstsenter i 
Fevåg/Hasselvika er ferdig behandlet og når man har bedre oversikt over inntekter og 
overføringer. Skolene vil primært måtte ta sine nedskjæringer til høsten uansett. 

 
 
 
 
Jon Normann Tviberg (KRF) fremmet følgende verbalforslag: 
Hentet fra oppvekstutvalget sin behandling av budsjett 2020 og økonomiplan 2022 - 2024: 
 
1. Kommunestyret fremmer bekymring for hvilke konsekvenser dette budsjettet vil ha for tidlig 
innsats for utsatte barn og unge.  
 
2. Kommunestyret ytrer bekymring for hvilke konsekvenser vedtatte økonomi- og handlingsplan 
vil ha for kvaliteten på innholdet i skolene på sikt. 
 
 
Knut Ola Vang (AP) fremmet på vegne av AP tilleggsforslag til Økonomi og 
handlingsplan: 
 
Ungdomstrinnet ved Stadsbygd og Vanvikan skoler samles på Åsly.  
Administrasjonen utreder hvilket tidspunkt dette kan gjennomføres best både faglig og 
økonomisk. 
 
Rune Schei (H) fremmet følgende forslag: 
I gebyrheftet bør det også opplyses/vedtas priser også for: 
- Bruk av Smia 
- Bruk av Bojersalen 
- Gymsaler, idrettshall(er) 
- Samfunnshus 
- Menighetshus 
- Basseng 
- andre anlegg/ rom til disp for befolkning/ frivillige etc 
 
Harald Fagervold (PP) fremmet følgende tilleggsforslag/presisering:  
Det arbeides fortsatt for å fjerne den eiendomsskatten, som ble vedtatt i Totalplanen i oktober. 
Frist juni 2021.  
 
Votering: 
 
Budsjettdel FRP: 
Forslaget falt med 2 mot 35 stemmer 
De som stemte for: Marthe Småvik (FRP) og Kurt Myrabakk (FRP) 
 
Budsjettdel posisjonen: 
Forslaget ble vedtatt med 26 mot 11 stemmer 
De som stemte imot: Marthe Småvik (FRP), Kurt Myrabakk (FRP), Sigurd Saue (SV), Anne 
Kirkeby (SV), Vegard Heide (MDG), Tor Egil Waterloo (KL), Janne Dyrendahl (KL), Didrik 
Frengen (KL), Arnar Utseth (KL), Tom Andre Bredesen (KL), Ivar Rostad (KL).  
 
Økonomi- og handlingsplan FRP: 
Forslaget falt med 2 mot 36 stemmer 
De som stemte for: Marthe Småvik (FRP) og Kurt Myrabakk (FRP) 
 
Økonomi- og handlingsplan Høyre og Pensjonistpartiet: 
Forslaget falt med 11 mot 26 stemmer 



De som stemte for: Steinar Saghaug (H), Arvid P. Steen (H), Benjamin Schei (H), Rune Schei 
(H), Gerd Sissel Nyborg (H), Harald Fagervold (PP), Jan Stølen (PP), Mona Foss (PP), 
Cheneso Moumakwa (PP), Marthe Småvik (FRP), Kurt Myrabakk (FRP) 
 
Verbalforslag fra posisjonen: 
1. Administrasjonen legger frem en oversikt som beskriver utgifter og inntekter samt 

fordeler og ulemper ved å eie kommunehuset i Leksvik. 
Enstemmig vedtatt 

2. Alle stillinger i administrasjonen vurderes ved naturlig avgang. 
Enstemmig vedtatt 

3. Administrasjonen utreder mulig innsparing på kostnader knyttet til daglegevakttelefon. 
Vedtatt med 36 mot 1 stemme. 
Den som stemte imot: Torkil Berg (AP) 

4. Administrasjonen igangsetter et arbeid med formål om harmonisering av eierskap og 
drift av idrettshaller, samfunnshus i kommunen. 
Trukket fra forslagsstiller, allerede vedtatt i totalplanen. 

5. Administrasjonen går i dialog med styret i terapibadet. Mål er å redusere kommunalt 
bidrag ved å optimalisere drift, og se på muligheten for at småtrinnet på Åsly kan 
benytte badet til svømmeopplæring 
Enstemmig vedtatt 

6. 500.000, - kr budsjettert til regionalt næringsfond gis under forutsetning av at 
formannskapet godkjenner bruk av midlene. 
Vedtatt med 34 mot 3 stemmer.  
De som stemte imot: Marthe Småvik (FRP), Kurt Myrabakk (FRP) og Vegard Heide (MDG).    

7. Kommunestyret ber administrasjonen ta en gjennomgang av vedtatte, men ikke 
gjennomførte investeringer. Administrasjonen legger frem en oversikt over 
investeringer som kan avsluttes i kommunestyremøtet 04.02.21. 
Enstemmig vedtatt 

 

 
Tilleggsforslag fra AP til Økonomi og handlingsplan 
Ungdomstrinnet ved Stadsbygd og Vanvikan skoler samles på Åsly.  
Administrasjonen utreder hvilket tidspunkt dette kan gjennomføres best både faglig og 
økonomisk. 
Vedtatt med 21 mot 16 stemmer. 
De som stemte imot: Bjørnar Buhaug (SP), Arne Langmo (SP), Linn Merete B. Moan (SP), 
Raymond Balstad (SP), Morten Stefan Berg (SP), Kristoffer Moan (SP), Erling Pedersen (SP), 
Gunhild Røst (SP), Trine Pedersen (SP), Silje Forsell (SP), Marthe Småvik (FRP), Kurt 
Myrabakk (FRP), Steinar Saghaug (H), Rune Schei (H), Harald Fagervold (PP) og Jan Stølen 
(PP). 
 
 
 
 
 
Verbalforslag fra Fremskrittspartiet 

Kommunestyret ber om at kommunedirektøren søker til kunnskapsdepartementet om å innføre 
et prøveprosjekt med valgfritt sidemål i Indre Fosen Kommune. 
Ikke realitetsbehandlet, oversendes oppvekstutvalget 

Kommunestyret påpeker at fritt skolevalg i Indre Fosen Kommune videreføres. 
Ikke realitetsbehandlet, oversendes oppvekstutvalget 



Kommunestyret ber om at det innføres en forsøksordning med anonym retting av prøver på 
minimum to skoler i Indre Fosen kommune. 
Ikke realitetsbehandlet, oversendes oppvekstutvalget 

Kommunestyret ber om at elever i Indre Fosen hvert år får tilbud om å sende inn en anonym 
evaluering av læreren sin. 
Ikke realitetsbehandlet, oversendes oppvekstutvalget 

Kommunestyret ber kommunedirektøren legge frem en sak som redegjør for hvordan en 
endring i tilsettingsvilkår kan gjennomføres, slik at ledere i Indre Fosen kommune blir tilsatt på 
åremål. 
Falt med 13 mot 24 stemmer 
De som stemte for: Marthe Småvik (FRP), Kurt Myrabakk (FRP), Arvid P. Steen (H), Benjamin 
Schei (H), Rune Schei (H), Gerd Sissel Nyborg (H), Harald Fagervold (PP), Jan Stølen (PP), 
Mona Foss (PP), Raymond Balstad (SP), Morten Stefan Berg (SP), Kristoffer Moan (SP), Erling 
Pedersen (SP). 

Kommunestyret ber kommunedirektøren legge frem en sak som viser hvordan kommunen 
arbeider for å hindre vold mot ansatte i skolen, samt forslag til tiltak for å styrke dette arbeidet. 
Ikke realitetsbehandlet, oversendes oppvekstutvalget 

Kommunestyret kan ikke akseptere at Stadsbygd skole skyves ut i tid, og ber 
kommunedirektøren legge frem en sak som beskriver hvordan dette prosjektet kan påstartes 
og ferdigstilles i perioden.  
Forslaget trukket på grunn av allerede vedtatt byggestart i 2021 i totalplanen. 

Kommunestyret ber administrasjonen vurdere et prøveprosjekt under bygging av ny skole på 
Stadsbygd skole, der elevene får velge om de vil gå på Åsly eller Vanvikan når barneskolen 
bygges. Et viktig kriterium er at elevene selv får være med å bestemme om de vil fortsette sin 
skolegang på den skolen de har gått på i byggeprosessen eller om de ønsker å ta i bruk 
paviljongen når barnetrinnet flytter inn i ny skole.  
Forslaget falt og ble ikke realitetsbehandlet på grunn av allerede vedtatt tilleggsforslag 
fra AP. 

Kommunestyret ber administrasjonen undersøke mulighetene for å innføre «Ungdomslos» i 
Indre Fosen kommune, samt kostnader knyttet til et slikt tilbud. Det er mulig å søke på en 
tilskuddordning via Bufdir til dette tiltaket (jfr. Mail fra ungdomsrådet).  
Enstemmig vedtatt 

Kommunestyret ber om at alle nye barnehageplasser som åpnes i Indre Fosen Kommune 
åpnes i privat regi. 
Falt med 8 mot 29 stemmer  
De som stemte for: Marthe Småvik (FRP), Kurt Myrabakk (FRP), Arvid P. Steen (H), Rune 
Schei (H), Gerd Sissel Nyborg (H), Harald Fagervold (PP), Jan Stølen (PP), Mona Foss (PP),  

Kommunestyret ber om at administrasjonen legger til rette for at tilflyttere som ikke får søkt om 
barnehageplass til hovedopptak, får mulighet til å få plass midt i året. Det er en forutsetning for 
at vi skal få tilflyttere til kommunen vår, at vi har barnehageplass å tilby. Det opprettes en buffer 
for barnehagene som skal brukes til dette formålet.  
Ikke realitetsbehandlet, oversendes oppvekstutvalget 

Kommunestyret ber om en sak som vurderer hvilke tjenesteområder som er aktuelle for 
innføring av fritt brukervalg, samt en redegjørelse for hvordan dette kan gjennomføres på de 
ulike områdene. 
Falt med 11 mot 26 stemmer. 
De som stemte for: Marthe Småvik (FRP), Kurt Myrabakk (FRP), Rune Schei (H), Gerd Sissel 



Nyborg (H), Harald Fagervold (PP), Jon Normann Tviberg (KRF), Morten Stefan Berg (SP), 
Kristoffer Moan (SP), Erling Pedersen (SP) Gunhild Røst (SP), Trine Pedersen (SP) 

Kommunestyret ber kommunedirektøren gjennomgå hvordan kommunen kan få større 
gevinstrealisering gjennom digitalisering av plan- og bygningstjenester. Kommunestyret ber om 
at tiltak iverksettes for å redusere gebyrene fra 2021. 
Ikke realitetsbehandlet, oversendes arealutvalget 

Kommunestyret ber administrasjonen undersøke mulighetene for å ta i bruk leiligheter ved 
Bergekra for avlastningsboliger som en løsning frem til nye boliger er bygd.  
Ikke realitetsbehandlet, oversendes helse- og omsorgsutvalget 

Kommunestyret ber administrasjonen utrede et samarbeid med Unicare helsefort når det 
gjelder BPA, avlastningsboliger og andre helserelaterte områder.  
Ikke realitetsbehandlet, oversendes helse- og omsorgsutvalget 

 
FRPs Endringsforslag til avgiftshefte: 
Full døgnkost endres fra 265 kroner til 196 kroner. 
Forslaget ble vedtatt med 33 mot 4 stemmer 
De som stemte imot: Torkil Berg (AP), Vegard Heide (MDG), Tor Egil Waterloo (KL) og Arvid 
Penna Steen (H) 
 
 
Forslag fra SV og MDG 
 

◦ Skattesatsen for eiendomsskatt på kraftverk, vindkraftverk og overføringslinjer settes til 
4 promille i 2021 (ref sak PS 91/20)  --> 1,1 millioner ekstra i 2021 

1. Det innføres eiendomsskatt på Næringseiendommer og kraftverk med skattesats 4 promille 
fra 2022 (eiendomsskatt på landbruk, bolig og fritidseiendom beholdes som i 
kommunedirektørens forslag) --> minst 2,2 millioner ekstra fra 2022 
Forslaget falt med 8 mot 29 stemmer. 
De som stemte for: Sigurd Saue (SV), Anne Kirkeby (SV), Vegard Heide (MDG), Petter 
Harald Kimo (AP), Barbro H. Vang (AP), Torkil Berg (AP), Per Kristian Skjærvik (AP), Trond 
Sagmyr (AP). 

2. (forutsetter punkt 1 vedtatt) Det innføres grønt fond og næringsfond til støtte for lokalt 
næringsliv – med ramme tilsvarende skatteinntekter fra næringseiendom --> inndekning i 
eiendomsskatt på næring  
Forslaget frafalt på grunn av vedtak i pkt. 1 

◦ Videreført eiendomsskatt på kraftverk bidrar blant annet til å dekke egenandel for 
omstillingsprosjektet, samt den framtidige stillingen som næringsutvikler i Indre Fosen 
kommune. 

3. Flytting av ungdomstrinnet ved Stadsbygd skole til Åsly høsten 2021. Ungdomstrinnet i 
Vanvikan vurderes når det er kapasitet ved Åsly --> 800.000 ekstra i 2021 og 2022 
Forslaget frafalt på grunn av allerede vedtatt tilleggsforslag fra AP. 

4. Administrasjonen oppretter en ledende ingeniørstilling med kompetanse på byggteknikk, 
kvalitetssikring og prosjektledelse. Stillingen skal sikre kostnadsbesparende og gode 
byggeprosjekter for kommunen, både nybygg-, renoverings- og vedlikeholdsprosjekter --> 
inndekning ved reduserte kostnader til innleie av konsulenter. 
Ikke realitetsbehandlet, oversendes arealutvalget 



5. Igangsetting av reguleringsarbeid for bru over Stjørnfjorden forutsetter at Ørland kommune 
gjør tilsvarende. 
Falt med 15 mot 22 stemmer. 
De som stemte for: Sigurd Saue (SV), Anne Kirkeby (SV), Vegard Heide (MDG), Arne 
Langmo (SP), Linne Merete B. Moan (SP), Raymond Balstad (SP), Morten Stefan Berg 
(SP), Kristoffer Moan (SP), Erling Pedersen (SP), Gunhild Røst (SP), Trine Pedersen (SP), 
Silje Forsell (SP), Bjørnar Buhaug (SP), Jon Normann Tviberg (KRF), Petter Harald Kimo 
(AP). 

6. Redusere overføring til Kirken med 300.000 fra 2022 
Forslaget trukket av forslagsstiller 

7. Henstilling til Indre Fosen kirkelig fellesråd om å utrede strukturen for kirkebygg og 
gravplasser i kommunen innen behandling av økonomi- og handlingsplan våren 2022. 
Forslaget vedtatt med 29 mot 8 stemmer 
De som stemte imot: Bjørnar Buhaug (SP), Arne Langmo (SP), Erling Pedersen, Trine 
Pedersen, Didrik Frengen (KL), Marthe Småvik (FRP), Jon Normann Tviberg (KRF), Mona 
Foss (PP). 

Ekstra innsparinger drift med disse tiltakene: 

2021 1,9 millioner 

2022 3,3 millioner 
 

8. Ekstra innsparinger i drift overføres til skolene i Indre Fosen etter 
ressursfordelingsmodellen.  
Det forventes en revidering av budsjett våren 2021 når utredning av oppvekstsenter i 
Fevåg/Hasselvika er ferdig behandlet og når man har bedre oversikt over inntekter og 
overføringer. Skolene vil primært måtte ta sine nedskjæringer til høsten uansett. 
Forslaget trukket av forslagsstiller 

 

Verbalforslag Jon Normann Tviberg (KRF):  
1. Kommunestyret ytrer bekymring for hvilke konsekvenser dette budsjettet vil ha for tidlig 

innsats for utsatte barn og unge. 
Vedtatt med 25 mot 12 stemmer 
De som stemte imot: Bjørnar Buhaug (SP), Raymond Balstad (SP), Kristoffer Moan (SP), 
Erling Pedersen (SP), Silje Forsell (SP), Vegard Heide (MDG), Tom Andre Bredesen (KL), 
Harald Fagervold (PP), Jan Stølen (PP), Cheneso Moumakwa (PP), Rune Schei (H), Gerd 
Sissel Nyborg (H). 

 
2. Kommunestyret ytrer bekymring for hvilke konsekvenser vedtatte økonomi- og 

handlingsplan vil ha for kvaliteten på innholdet i skolene på sikt. 
Vedtatt med 31 mot 6 stemmer  
De som stemte imot: Tom Andre Bredesen (KL), Vegard Heide (MDG), Mona Foss (PP), 
Harald Fagervold (PP), Jan Stølen (PP), Rune Schei (H). 

 
Forslag Rune Schei (H): 
I gebyrheftet bør det også opplyses/vedtas priser også for: 
- Bruk av Smia 
- Bruk av Bojersalen 
- Gymsaler, idrettshall(er) 
- Samfunnshus 
- Menighetshus 



- Basseng 
- andre anlegg/ rom til disp for befolkning/ frivillige etc 
Vedtatt med 26 mot 11 stemmer. 
De som stemte imot: Sigurd Saue (SV), Anne Kirkeby (SV), Bjørner Buhaug (SP), Arne 
Langmo, Linn Merete B. Moan (SP), Per Kristian Skjærvik (AP), Trond Sagmyr (AP), Torkil 
Berg (AP), Barbro Hølaas vang (AP), Knut Ola Vang (AP), Jon Normann Tviberg (KRF) 
 
Harald Fagervold (PP) fremmet følgende tilleggsforslag/presisering:  
Det arbeides fortsatt for å fjerne den eiendomsskatten, som ble vedtatt i Totalplanen i oktober. 
Frist juni 2021.  
Vedtatt med 19 mot 18 stemmer. 
De som stemte imot: Sigurd Saue (SV), Anne Kirkeby (SV), Vegard Heide (MDG), Ivar Rostad 
(KL), Tom Andre Bredesen (KL), Arnar Utseth (KL), Didrik Frengen (KL, Janne Dyrendal (KL), 
Tor Egil Waterloo (KL), Jon Normann Tviberg (KRF), Petter Harald Kimo (AP), Barbro Hølaas 
Vang (AP), Torkil Berg (AP), Per Kristian Skjærvik (AP), Trond Sagmyr (AP), Arne Langmo 
(SP), Raymond Balstad (SP), Erling Pedersen (SP).  
 
Punktvis votering over kommunedirektørens/formannskapets forslag med vedtatte 
endringer og tillegg: 
 
Kommunedirektørens/formannskapets forslag pkt.1 med vedtatte endringer og tillegg 
ble vedtatt med 24 mot 13 stemmer. 
De som stemte imot: Sigurd Saue (SV), Anne Kirkeby (SV), Vegard Heide (MDG), Ivar Rostad 
(KL), Tom Andre Bredesen (KL), Arnar Utseth (KL), Didrik Frengen (KL, Janne Dyrendal (KL), 
Tor Egil Waterloo (KL), Marthe Småvik (FRP), Kurt Myrabakk (FRP), Harald Fagervold (PP), 
Rune Schei (H). 
 
Kommunedirektørens/formannskapets forslag Pkt. 2 med vedtatte endringer ble vedtatt 
med 31 mot 6 stemmer  
De som stemte imot: Ivar Rostad (KL), Tom Andre Bredesen (KL), Arnar Utseth (KL), Didrik 
Frengen (KL, Janne Dyrendal (KL), Tor Egil Waterloo (KL), 
 
Kommunedirektørens/formannskapets forslag Pkt. 3 ble enstemmig vedtatt 
 
Kommunedirektørens/formannskapets forslag pkt. 4 med vedtatte endringer ble 
enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
 

1. Kommunedirektørens/formannskapets forslag pkt.1 -4 vedtas som fremlagt med 
vedtatte endringer og tillegg. 

2. Låneopptak til investeringer i 2021 i henhold til Bevilgningsoversikt Investering 2 A 
med inntil kr 153 mill. delegeres til kommunedirektøren.  

3. Låneopptak til startlån i 2021 i henhold til Bevilgningsoversikt Investering 2 A med 
20 mill. delegeres til Kommunedirektøren.  

4. Prisliste for 2021 kommunale avgifter og gebyrer vedtas som framlagt.  

 
Endringer/tillegg: 
 
Inntekter/reduserte utgifter    
1: Eiendomsskatt på kraft økes med 2 promille                           1 100 000  
2: Salg av annen eiendom - innsparing drift     250 000  
3: Reduksjon overføring Kirken         250 000  
4: Salg av eiendom - Innsparing drift (Bidrag Leksvik IL kunstgress Trøa)  140 000  
5: Bruk av bevilget midler staten ang korona i 2021   5 000 000  



Sum             6 740 000  

  
  

Utgifter    
1: Økning skolebudsjettet     3 700 000  

 
2: BOA – Beholde plasser ved IF-jobb (034)    640 000  
3: BOA – Minske reduksjon på avlastning (046)   800 000  
4: Terapibadet i Rissa (025)        220 000  
5: Koordinator Bolyst   400 000  
6: Framnes Treffsted  - Tilbud beholdes (035)     250 000  

Sum                                                                                             6 010 000  
  

  
  Resultat  730 000  
  
 
Vedtatte verbalforslag: 

1. Administrasjonen legger frem en oversikt som beskriver utgifter og inntekter samt 
fordeler og ulemper ved å eie kommunehuset i Leksvik.  

 
2. Alle stillinger i administrasjonen vurderes ved naturlig avgang.  
 
3. Administrasjonen utreder mulig innsparing på kostnader knyttet til 

daglegevakttelefon. 
 
4. Administrasjonen går i dialog med styret i terapibadet. Mål er å redusere kommunalt 

bidrag ved å optimalisere drift, og se på muligheten for at småtrinnet på Åsly kan 
benytte badet til svømmeopplæring. 

 
5. 500.000,- kr budsjettert til regionalt næringsfond gis under forutsetning av at 

formannskapet godkjenner bruk av midlene. 
 
6. Kommunestyret ber administrasjonen ta en gjennomgang av vedtatte, men ikke 

gjennomførte investeringer. Administrasjonen legger frem en oversikt over 
investeringer som kan avsluttes i kommunestyremøtet 04.02.21.  

 
7. Ungdomstrinnet ved Stadsbygd og Vanvikan skoler samles på Åsly. 

Administrasjonen utreder hvilket tidspunkt dette kan gjennomføres best både faglig 
og økonomisk.  

 
8. Full døgnkost endres fra 265 kroner til 196 kroner.  
 
9. Henstilling til Indre Fosen kirkelig fellesråd om å utrede strukturen for kirkebygg og 

gravplasser i kommunen innen behandling av økonomi- og handlingsplan våren 
2022.  

 
10. Kommunestyret ytrer bekymring for hvilke konsekvenser dette budsjettet vil ha for 

tidlig innsats for utsatte barn og unge.  
 
11. Kommunestyret ytrer bekymring for hvilke konsekvenser vedtatte økonomi- og 

handlingsplan vil ha for kvaliteten på innholdet i skolene på sikt.  
 
12. I gebyrheftet bør det også opplyses/vedtas priser også for: 



- Bruk av Smia 
- Bruk av Bojersalen 
- Gymsaler, idrettshall(er) 
- Samfunnshus 
- Menighetshus 
- Basseng 
- andre anlegg/ rom til disp for befolkning/ frivillige etc 
 
13. Det arbeides fortsatt for å fjerne den eiendomsskatten, som ble vedtatt i Totalplanen 
i oktober. Frist juni 2021.  

 
 
 

PS 93/20 Helseplattformen AS - utløsing av opsjon 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 10.12.2020  
 
 
Behandling: 
Formannskapets forslag til vedtak ble vedtatt med 31 mot 6 stemmer. 
De som stemte imot: Vegard Heide (MDG), Arnar Utseth (KL), Harald Fagervold (PP), Jan 
Stølen (PP), Mona Foss (PP) og Cheneso Moumakwa (PP)  
 
 
Endelig vedtak: 
1. Indre Fosen kommune løser ut sin opsjon på kjøp av Helseplattformen AS.  
2. Indre Fosen kommune trer inn i Samarbeidsavtalen for Helseplattformen AS.  
3. Indre Fosen kommune kjøper en andel av aksjene i Helseplattformen AS og tiltrer 

Aksjonæravtalen for selskapet.  
4. Indre Fosen kommunes engangs investeringskostnad på inntil 18,5 MNOK + mva 

finansieres med låneopptak. 
 
 
 

PS 94/20 Anmodning fra IMDi om bosetting av flyktninger i Indre Fosen kommune 
- 2021 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 10.12.2020  
 
Behandling: 
 
Marthe Småvik (FRP) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Deler av integreringstilskuddet kommunen får i forbindelse med bosetting, skal dekke 
ekstrautgifter for flyktninger i grunnskolen i 3 år. 
 
Punktvis votering 
 
Oppvekstutvalgets punkt 1 ble enstemmig vedtatt. 
 
Oppvekstutvalgets punkt 2 ble vedtatt med 33 mot 4 stemmer. 
De som stemte imot: Marthe Småvik (FRP), Kurt Myrabakk (FRP), Morten Stefan Berg (SP), 
Erling Pedersen (SP) 
 
Småviks forslag ble vedtatt med 24 mot 13 stemmer. 



De som stemte imot: Ivar Rostad (KL), Tom Andre Bredesen (KL), Arnar Utseth (KL), Dirdrik 
Frengen (KL), Janne Dyrendahl (KL), Tor Egil Waterloo (KL), Anne Kirkeby (SV), Sigurd Saue 
(SV), Torkil Berg (AP), Trond Sagmyr (AP), Petter Harald Kimo (AP), Jon Normann Tviberg 
(KRF), Cheneso Moumakwa (PP). 
 
Endelig vedtak: 
1. Indre Fosen kommune stiller seg positiv til bosetting av 21 nye flyktninger i 2021. 
2. Indre Fosen kommune har kapasitet til å bosette inntil 35 nye flyktninger i 2021. 
3. Deler av integreringstilskuddet kommunen får i forbindelse med bosetting, skal dekke 
ekstrautgifter for flyktninger i grunnskolen i 3 år. 
 
 
 
 

PS 95/20 Tilstandsrapport 2020 for grunnskolene i Indre Fosen kommune 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 10.12.2020  
 
Behandling: 
Oppvekstutvalgets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 

1. Tilstandsrapport 2020 for grunnskolene i Indre Fosen kommune gir et godt bilde av 
arbeidet som gjøres i kommunens grunnskoler. Rapporten tas til etterretning.  

2. Kommunestyret fattet 18. oktober 2018 følgende vedtak: 

«Arbeidet med fagfornyelsen vil kreve stor arbeidsinnsats av skolene. Skolenes 
satsingsområder skal derfor begrenses til et par områder i kommende fireårsperiode 
(2019-2022).  
I denne perioden skal grunnskolene i Indre Fosen legge spesiell vekt på arbeidet med 
inkludering og relasjonsarbeid.  

a. Grunnskolene skal være aktive deltakere i modellkommuneprosjektet 
«Inkludering på alvor».  

b. Grunnskolene skal delta aktivt i Fosen-nettverket, der relasjonsarbeid er 
hovedtema. Skolene skal videreutvikle og intensivere sin satsing på 
Olweusprogrammet, som en del av relasjonsarbeidet.» 

Disse satsingene videreføres. 
3. I perioden 2020-2022 deltar Indre Fosen kommune i Læringsmiljøprosjektet. Dette er en 

oppfølging av punkt b i kommunestyrets vedtak, gjengitt over. To skoler, Stadsbygd og 
Testmann Minne, mottar direkte veiledning fra Læringsmiljøsenteret ved Universitetet i 
Stavanger. Det skal lages en plan for hvordan kunnskap og kompetanse om 
læringsmiljøet skal spres videre ut til de andre skolene, både til ansatte, elever og 
foresatte.  

4. Det anbefales ikke at skolene pålegges flere store satsinger i kommende toårsperiode. 
 
 
 
 

PS 96/20 Tilstandsrapport 2020 for barnehagene i Indre Fosen kommune 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 10.12.2020  



 
Behandling: 
Oppvekstutvalgets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Endelig vedtak: 

1. Tilstandsrapport 2020 for de kommunale barnehagene i Indre Fosen kommune gir et 
godt innblikk i barnehagenes virksomhet. Rapporten tas til etterretning. 

2. Kommunestyret fattet 18. oktober 2018 følgende vedtak: 
«I kommende fireårsperiode (2019-2022) skal det i de kommunale barnehagene i Indre 
Fosen kommune legges spesiell vekt på arbeidet med inkludering og foreldreveiledning. 

a. Barnehagene skal være aktive deltakere i modellkommuneprosjektet 
«Inkludering på alvor». 

b. Alle familier med barn i førskolealder i Indre Fosen kommune skal få tilbud om 
foreldreveiledning i form av et ICDP-kurs (International Child Development 
Programme).» 

Disse satsingene videreføres. 

3. I perioden 2020-2022 deltar Indre Fosen kommune i Læringsmiljøprosjektet. To 
kommunale barnehager, Leksvik og Fembøringen, mottar direkte veiledning fra 
Læringsmiljøsenteret ved Universitetet i Stavanger. Det skal lages en plan for hvordan 
kunnskap og kompetanse om læringsmiljøet skal spres videre ut til de andre 
barnehagene, både til de ansatte og foresatte. 

4. Utfordringene som nevnes i rapportens konklusjon knyttet til styrerressurs og 
planleggingstid for pedagogiske ledere må gis en grundig behandling i 2021. 
 

5. En felles barnehageplan for Indre Fosen kommune utarbeides som en del av arbeidet 
med plan for helhetlig oppvekst. 

 
 
 
 

PS 97/20 Tilstandsrapport 2020 Kultur 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 10.12.2020  
 
Behandling: 
Kulturutvalgets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
 
Endelig vedtak: 
1. Tilstandsrapporten gir et godt bilde av kultursektorens tilstand innenfor målsettingene for 

2020, enhet Kultur.  
2. Fokusområder for 2021 vil derfor være å igangsette tiltak for å kunne nå målene for kultur 

som ble vedtatt av kommunestyret i kulturplana 2020-2032.  
 
 
 
 



PS 98/20 Planstrategi for Indre Fosen 2020-2023 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 10.12.2020  
 
Behandling: 
 
Kurt Myrabakk (FRP) fremmet forslag til nytt pkt. 2: 
Kulepunkt 2. Revidering av hele kommuneplanens samfunnsdel startes opp snarest. 
 
Formannskapets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Kurt Myrabakks forslag falt med 8 mot 29 stemmer. 
De som stemte for: Kurt Myrabakk (FRP), Martehe Småvik (FRP), Ivar Rostad (FRP), Tor Egil 
Waterloo (KL), Arnar Utseth (KL), Didrik Frengen (KL), Janne Dyrendahl (KL), Kristoffer Moan 
(SP). 
 
 
Endelig vedtak: 
1. Planstrategien for Indre Fosen kommune vedtas som fremlagt. 
 
 
 
 

PS 99/20 Tiltaksplan for spredt avløp 2021 - 2027 for Nordre Fosen Vannområde 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 10.12.2020  
 
Behandling: 
Arealutvalgets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Endelig vedtak: 
Kommunestyret i Indre Fosen vedtar Tiltaksplan for spredt avløp 2021-2027 for Nordre Fosen 
vannområde som framlagt.   
 
 
 
 

PS 100/20 Forvaltningsrevisjon/eierskapskontroll 2020 - Fosen renovasjon IKS 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 10.12.2020  
 
Behandling: 
Kontrollutvalgets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Endelig vedtak: 
 Kommunestyret slutter seg til de anbefalinger som er gitt til Fosen renovasjon IKS i 

forvaltningsrevisjons delen av rapporten.  
o Selskapet bør revidere selvkostberegningen på grunnlag av rapportens vurderinger og 

konklusjoner.  
o Selskapet bør vurdere grunnlaget og nivået knyttet til differensiering av 

hytterenovasjonsgebyrene.  
o Kommunene og selskapet bør fortsette arbeide for å identifisere muligheter for å 

håndtere avfall som en råvareressurs lokalt og i samarbeid med andre.  
 Kommunestyret slutter seg til de anbefalinger som er gitt til Indre Fosen kommune i 

forbindelse med eierskapskontrollen gitt i rapporten.  



o Kommunen må utarbeide en eierskapsmelding som oppfyller kommunelovens krav og 
øvrige anbefalinger fra KS.  

o Kommunen bør sikre tilstrekkelig kunnskapsgrunnlag for folkevalgte knyttet til 
eierstyring av eide selskap.  

o Eierrepresentantene bør følge opp at innkallinger til representantskapsmøter sendes 
innen lovpålagt frist.  

o Kommunen bør sikre en instruks for valgkomiteens arbeid som legger til rette for et 
kompetansemessig komplementært styre til selskapet. På dette grunnlaget bør det 
vurderes behovet for en vedtektsendring i selskapet.  

 Kommunestyret understreker at kommunen skal forvalte eierskapet sitt i selskapet gjennom 
sin / sine representanter i representantskapet for selskapet.  

 
 
 
 

PS 101/20 Eierskapsmelding for Indre Fosen kommune 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 10.12.2020  
 
Behandling: 
 
Ivar Rostad (KL) fremmet følgende tilleggsforslag – nytt pkt. 2: 

1. Administrasjonen oppdaterer lista med selskaper som kommunen har eierandeler i med en 
kort liten faktadel om hvert selskap. Faktadelen skal i tillegg til informasjonen på lista 
inneholde et par setninger om: 

·        Selskapsformål – Hva selskapet driver med 
·        Eierformål – Hvorfor kommunen har gått inn som medeier i selskapet. 

Formannskapet forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
Rostads forslag til nytt pkt. 2 ble enstemmig vedtatt.   
 
Endelig vedtak: 
1. Eierskapsmelding for Indre Fosen kommune vedtas som framlagt. 
2. Administrasjonen oppdaterer lista med selskaper som kommunen har eierandeler i med en 

kort liten faktadel om hvert selskap. Faktadelen skal i tillegg til informasjonen på lista 
inneholde et par setninger om: 

·        Selskapsformål – Hva selskapet driver med 
·        Eierformål – Hvorfor kommunen har gått inn som medeier i selskapet. 

 
 
 
 

PS 102/20 Forvaltningsrevisjon 2019/2020 - internkontroll barnevernet 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 10.12.2020  
 
Behandling: 
 
Cheneso Moumakwa (PP) fremmet følgende forslag til tilleggspunkt: 
Kommunestyret anmoder administrasjon om å sørge for at sårbarhet i avvikshåndtering 
elimineres. 
 



Kontrollutvalgets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Moumakwas forslag til tilleggspunkt ble vedtatt med 20 mot 17 stemmer. 
De som stemte imot: Anne Kirkeby (SV), Sigurd Saue (SV), Vegard Heide (MDG), Knut Ola 
Vang (AP), Petter Harald Kimo (AP), Barbro Hølaas Vang (AP), Torkil Berg (AP), Per Kristian 
Skjærvik (AP), Trond Sagmyr (AP), Benjamin Schei (H), Rune Schei (H), Gerd Sissel Nyborg 
(H), Arne Langmo (SP), Erling Pedersen (SP), Jon Normann Tviberg (KRF), Bjørnar Buhaug 
(SP), Steinar Saghaug (H).  
 
 
Endelig vedtak: 
 

 Kommunestyret slutter seg til de anbefalinger som er gitt i revisjonsrapporten fra 
Revisjon Midt-Norge SA 

o Sørge for at delegering fra kommunestyret til barnevernsleder synliggjøres 
i delegasjonsreglementet. 

o Sørge for at rapportering fra vertskommunen i henhold til avtalen / bestilling 
blir etterlevd. 

o Sørge for at fullstendige årsrapporter fra barneverntjenesten 
behandles politisk. 

 Delegasjon av myndighet til leder i Fosen barnevern fra de kommunene som kjøper 
tjenester av Fosen barnevern/Indre Fosen kommune må være skriftlige og koblet 
til vedtak i kompetente organ. 

 De skriftlige rapportene som utarbeides av Fosen barnevern for/til Indre 
Fosen kommune skal legges frem for H & O utvalget, dette i henhold til 
vedtatt delegasjonsreglement. 

 Kommunestyret anmoder administrasjon om å sørge for at sårbarhet i 
avvikshåndtering elimineres. 
 

 
 
 

PS 103/20 Delegasjonsreglementet 2019 - 2023 - justering 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 10.12.2020  
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Endelig vedtak: 
1. Delegasjonsreglementet justeres under kapittel 7 Delegering til ordfører: 

Første kulepunkt «Begjære offentlig påtale etter straffelovens § 79, 5. ledd» erstattes med 
«Begjære offentlig påtale etter straffeprosesslovens § 81 a». 
 

2. Delegasjonsreglementet justeres under kapittel 8 Delegering til kommunedirektør: 
Nytt punkt under 8.7 Myndighet etter lovverk:  

«8.7.5 Barnevernloven 1. januar 1993 
I hver kommune skal det være en administrasjon med en leder som har ansvar for 
oppgaver etter barnevernloven: 
 Gi råd og veiledning 
 Treffe vedtak i henhold til loven 



 Forberede saker for behandling i fylkesnemnda 
 Iverksette og følge opp tiltak 
De organer som utfører oppgaver på vegne av kommunen, utgjør kommunens 
barneverntjeneste. 

Kommunedirektøren gis myndighet til å delegere utøvelse av barnevernloven til leder for 
barneverntjenesten.» 

 
3. Administrasjonen gis fullmakt til å justere delegasjonsreglementet i tråd med punkt 1 og 2 i 

vedtaket. 
 
 
 

PS 104/20 Revidering av forskrift om folkevalgtes godtgjøring og velferdsgoder i 
Indre Fosen kommune 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 10.12.2020  
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
1. Kommunestyret vedtar Forskrift om folkevalgtes godtgjøring og velferdsgoder i Indre Fosen 

kommune som framlagt. 
 
 
 

PS 105/20 Selskapsavtale for Konsek Trøndelag IKS fra 1.1.2021 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 10.12.2020  
 
Behandling: 
Kommunedirektørens og nominasjonsutvalgets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
1. Kommunestyret i Indre Fosen kommune vedtar selskapsavtale for Konsek Trøndelag IKS 

gjeldende fra 1.1.2021.  
2. Kommunestyret i Indre Fosen kommune godkjenner innbetaling av innskuddskapital i 

henhold til vedlagt oversikt.  
3. Kommunestyret i Indre Fosen kommune oppnevner Bjørnar Buhaug (ordfører, SP) til fast 

medlem og Steinar Saghaug (varaordfører, H) som varamedlem til representantskapet i 
Konsek Trøndelag IKS. 

 
 
 
 

PS 106/20 Forenklet etterlevelseskontroll for 2019 - etterlevelse av bestemmelser 
og vedtak for økonomiforvaltningen 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 10.12.2020  
 
Behandling: 
Kontrollutvalgets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 



 
 
Endelig vedtak: 
Kommunestyret tar saken til orientering  
 
 
 

PS 107/20 Revisjonsstrategi 2020/2021 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 10.12.2020  
 
Behandling: 
Kontrollutvalgets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Kommunestyret tar informasjon om revisjonsstrategi til orientering.  
 
 
 

PS 108/20 Møteplan for politiske møter i 2021 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 10.12.2020  
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Møteplan for politiske møter i 2021 vedtas som framlagt. 
 
 


